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ZAPISNIK 
 
15. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v četrtek 19.11.2009 ob 17. uri 
v prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
15. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 9 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Robert Okorn, 
Klemen Pirc, Metodij Rigler, Tomaž Škorjanc, Aleš Vidmar, Marjan-Jernej Virant, Andreja Vrtačnik-
Kremžar, Jože Zrnec.  
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Branko Nose, Vojko Perhavec, mag. Andreja Troppan, Gregor Verbinc. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Peter Skušek - OGDP, MU, MOL, Jelka Š. Božnar-OGDP, MU, MOL,  Blaž Jaklič- 
PP Ljubljana - Vič, Helena Židanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL in Maja Keržan – koordinatorka 
VI, SLS, MU, MOL.  
 
Predsedujoči je prebral  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Prometna problematika v ČS Rudnik 
2.) Varnostna problematika v ČS Rudnik 
3.) Pregled in potrditev zapisnika 14. redne seje Sveta ČS Rudnik 
4.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
5.) Realizacija finančnega načrta za leto 2009 
6.) Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 
 
 
Predsedujoči je dal dnevni red na glasovanje. 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9   PROTI:/ 
 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
PROMETNA PROBLEMATIKA V ČS RUDNIK 

 
ČS Rudnik je prejela poročilo o izvedenih delih OGDP na našem območju. Predsedujoči je predlagal, 
da poročilo o tem ter zbirni pregled prometne ureditve v ČS Rudnik za leto 2010 predstavita 
predstavnika Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet, Peter Skušek in Jelka Š. Božnar.  
 
Pregled prometne ureditve: 
 

1. Črna vas, Lipe, Podpeč, Jezero – Avtobusno postajališče ob Črnovaški cesti – že izvedeno, 
2. Ižanska cesta, Ureditev obračališča »Hauptmance« in postajališča na Ižanski cesti – Izvedba 

obračališča za BUS in manjši P+R, pri križišču s cesto v Mateno, zaradi negativnega mnenja k 
soglasju s strani Zavoda za naravno in kulturno dediščino (Ministrstvo za okolje in prostor RS) 
zaradi projekta Natura 2000, je projekt začasno zaustavljen, potrebno bo naročiti 
dokumentacijo, 

3. Ižanska cesta, ureditev kolesarske poti na Ižanski cesti, ureditev kolesarske poti ob vozišču – 
le ta je dolga 900 m  - pot bo urejena najkasneje do marca 2010, 

4. OŠ Oskar Kovačič - umirjanje prometa – postavitev montažnih grbin in ureditev cone trideset, 
vse to je bilo narejeno do 31.08.2009, 

5. Pot k ribniku, umirjanje prometa s postavitvijo grbin v letu 2009, 
6. Dolenjska cesta – Galjevica – skrb za invalide in kolesarje – znižanje robnikov na vseh 

prehodih, dodaten prehod za pešce od ZD Rudnik do TPC Rakovnik, obnova pločnika do TPC 
Rakovnik (obnova pločnika – Odsek za vzdrževanje) – le ta še ni bil obnovljen  - robnike pa bo 
potrebno še malce znižati – naročena pa je še izvedba prehoda za pešce, 

7. Dolenjska cesta – NC – povezovalna pot Dolenjska cesta – nakupovalno središče – ureditev 
signalizacije na novem križišču – naročen predlog ureditve pri koncesionarju, 

8. Ižanska cesta – ureditev parkirnih površin ob Ižanski cesti, pri Botaničnem vrtu – izvedba 
vzdolžnih parkirišč, na račun obcestne zelenice – še ni v reševanju – v letu 2010, 

9. Jurčkova cesta – umiritev prometa – optično zožanje ceste z opozorilno tablo »poskusno 
območje« - ločitev kolesarske steze z zvočnim pasom – še ni v reševanju – spomladi 2010 – 
projektant projekta je City Studio – v zvezi s tem bodo poslali vso potrebno dokumentacijo – v 
načrtu imajo tudi postavitev radarja na tem območju – pričakuje je sodelovanje Oddelka za 
gospodarske dejavnosti in promet ter policije – zožitev ceste tudi zaradi kolesarjev na obeh 
straneh ceste. 

 
Predsedujoči je prosil, da v bodoče vse odgovore in nadaljnje pobude OGDP posreduje takoj tudi 
na ČS Rudnik.   
 
Seji se je pridružil Klemen Pirc. 
 
Predstavnika OGDP ta v nadaljevanju povedla, da se v letu 2010 načrtuje: 
 
1. Ureditev pločnika na ulici Galjevica od OŠ do Jurčkove ceste (zahodna stran). Kar se tiče 
lastništva je vse urejeno, problem bo predstavljalo odvajanje. 
2. Ureditev kolesarske steze ob Dolenjski cesti do Peruzzijeve ulice (pasti za kolesarje št. 125, 
126, 127, 128). Gre za celovito preureditev in prestavitev javne razsvetljave, to se uvršča v plan 
2011. 
3. Ureditev kolesarske poti ob Dolenjski železnici v eno smer, ureditev razsvetljave. Problem 
preozkih voznih pasov. Predsedujoči je prosil, da se dokumentacija v zvezi s tem ČS Rudnik pošlje 
do februarja 2010.  
 
V nadaljevanju je Marjan Virant opozoril na ureditev pločnika pri Semenarni. Izpostavil je problem 
Dolenjske ceste pri Medenu, saj je polna črta na celi dolžini ceste. Podobna situacija je tudi na Pot 
na grič, kjer bi bilo potrebno narediti izvoz na obe strani.  
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Jože Kernc je opozoril na problematiko na Ižanski cesti, proti Črni vasi, kjer ni pločnikov pa bi bili 
nujno potrebni. Problem barjanskih tal, voda in tudi tega, da je tam državna zemlja. Potrebno bi 
bilo zasuti jarke, tako bi se lahko naredili pločniki. 
 
Tomaž Škorjanc je povedal, da bi Vrtec, Enota Orlova potreboval stebričke, kot tudi prehod za 
pešce na poti do Golovca. 
 
Peter Skušek je odgovoril, da Ižanska cesta in Črna vas ni stvar OGDP. Glede problematike 
»Hoffer« pa, da so levi izvozi le redki. Glede ureditve križišča pri železnici, pa bo OGDP preveril, 
kako daleč je projekt, če ne se ga bodo lotili sami. 
 
Vrtec Galjevica, enota Ribnik bi zaradi učenja cestno prometnih predpisov potreboval prehod do 
čez cesto pri NK Krim. Predstavnika OGDP sta obljubila, da bodo to uredili. 
 
Peter Skušek je povedal, da bodo prepovedali zavijanje na Orlovi, proti šoli. Ta projekt mora (po 
inšpekcijski odločbi) biti izpeljan do 18.12.2009. V zvezi s tem je predsedujoči prosil, da se o tem 
obvesti ČS Rudnik, kot tudi šolo in starše. Blaž Jaklič je povedal, da je problem nastal ravno zaradi 
tega, ker avtomobili ne ustavijo avtobusu, le pa ne more zaviti k šoli. 
 

 
AD 2 

VARNOSTNA PROBLEMATIKA V ČS RUDNIK 
 
 
Predsedujoči je besedo predal predstavniku policijske postaje PP Ljubljana – Vič, Blažu Jakliču, ki je 
podal oceno o varnostnem stanju v ČS Rudnik;  
Kazniva dejanja so se zmanjšala. Največ vlomov je na nakupovalnem središču Rudnik. Vlomi na 
objekte so se zmanjšali, aktualne pa so garaže, več ropov je tudi med starejšimi otroci (skoraj vsak 
mesec v bližini pošte, banke), od tega jih je bilo nekaj dobljenih. Raziskali so 40 kaznivih dejanj. Veliki 
problem so droge, največ na območju Inboxa. Težave pa predstavljajo tudi prosto sprehajajoči se psi 
(problem dobermanov in drugih nevarnih psov pri šoli). 
 
Seji se je pridružil Jože Zrnec. 
 
Tomaž Škorjanc je opozoril na risanje kljukastih križev na Vrtcu Krim. 
 
V nadaljevanju je potekala razprava v zvezi z »varno potjo« na v križišču Jurčkove in Galjevice. Blaž 
Jaklič je povedal, da so pločniki v privatni lasti, kar ovira kaznovanje za parkiranje na pločniku.  Ob 
tem je podal tudi informacijo, da trgovine za avtomobili ne bo več, gostilna Jurček pa se bo širila.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/15: 
»Svet ČS Rudnik predlaga, da se čim prej uredi lastništvo pločnika v križišču Jurčkova 
cesta - Galjevica« 
 
Navzočih je  bilo 11 članov. 
 
ZA: 11  PROTI: /  
 
Sklep št: 1/15 je bil sprejet. 
 
Blaž Jaklič je opozoril, da si želi večjega sodelovanja občanov, kar se tiče obveščanja. 
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AD 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE 

 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 14. redne seje. Ker ni bilo pripomb je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/15: 
Zapisnik 14. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 11 članov. ZA: 11 PROTI: /  
 
Sklep št. 2/15 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 4 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
 

Predsedujoči je podal poročilo o aktivnostih od prejšnje redne seje: 
 

1. Izdana je bila tretja Rudniška Četrtinka v letošnjem letu; prejeli smo veliko čestitk. Krajani 
opozarjajo na določene probleme, zaenkrat še ni nikogar, ki bi se stalno javljal s terena. 

2. Zaključili so se začetni in nadaljevalni tečaji, le ti se bodo nadaljevali v prihodnjem letu, 
predvidoma nekje aprila. 

3. Prejeli smo odgovore na zimsko službo, so na ogled v pisarni, za območje ČS Rudnik ni 
novosti. 

4. Komunalno opremljanje območja Vinterce, ni nič novega, krajane zanima, kdaj bo 3. faza? 
5. Gradnja zgornjega dela Peruzzijeve se je zaključila, železniški prehod je ostal zaprt – po 

neuradnih informacijah naj bi tako ostalo do božiča. Krajani se pritožujejo na četrtno skupnost. 
6. Ponovna razgrnitev Izvedbenega prostorskega načrta bo predvidoma od sredine decembra 

2009 do sredine januarja 2010. Glede na to, da ČS Rudnik na to ni podala mnenja o lokaciji 
obravnave, bo lokacija sporočena naknadno. Na voljo sta bili dve lokaciji: Trg MDB 7 in 
Gospodarsko razstavišče. 

7. Krajani ulice Bena Zupančiča so imeli,  dne 18.11.2009, sestanek s predstavniki MU MOL. 
Predsednik sveta je ob tem opozoril na nekorekten odnos predstavnika MOL MU OGDP, g. 
Klavsa do krajanov.  

 
Po razpravi v zvezi z navedenimi točkami, je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 
3/15: 
 »Svet ČS Rudnik predlaga, da se komunalna ureditev ulice Bena Zupančiča vključi v 
Odlok o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2010. Za leto 2010 naj se planira 
pridobitev projektne dokumentacije, za leto 2011 pa izvedba komunalne ureditve.« 
 
 
Navzočih je bilo 11 članov. ZA: 11 PROTI: /  
 
Sklep št. 3/15 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 5 
REALIZACIJA FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2009 

 
A.) Predlog Jožeta Kernca - predavanje o naravovarstvu;  
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Jože Kernc predlaga izvedbo predavanja višini 600,00 EUR o naravovarstvu, ki bo potekalo na 
Osnovni šoli ali na Biotehniškem centru, namenjeno pa bi bilo višjim razredom OŠ in njihovim 
staršem. Ker so prisotni ocenili, da je potrebno vključiti širšo javnost, ter zato predavanje izvesti v letu 
2010, predsedujoči sklepa ni predlagal.  
 
B.) Predlog Metodija Riglerja - označitev Jakobe poti v višini 512,40 EUR; 
Metodij Rigler predlaga postavitev tabel na območju ČS Rudnik, za katere so že pridobljena 
dovoljenja. Pot je zelo pomembna in ima mednarodno veljavo.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/15: 
Svet ČS Rudnik  namenja sredstva v višini 512,40 EUR za izdelavo tabel za označitev Jakobove 
poti po Četrtni skupnosti Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 11 članov. ZA: 11 PROTI: /  
 
Sklep št. 4/15 je bil sprejet. 
 
C.) Predlog Andreje Vrtačnik - sodelovanje pri postavitvi novega montažnega objekta na PGD Barje in 
nabava koledarja »podobe Barja 2010«; 
 
Predsedujoči je povedal, da prvega predloga ČS Rudnik ne sme podpreti, saj so vlaganja v gasilske 
objekte določena z zakonom.  
V zvezi s koledarjem »Podobe Barja 2010«, ki ga je izdalo Okoljevarstveno društvo Barjanski zmaj,  je 
Andreja Vrtačnik povedala, da se z nabavo koledarja pripomore k naravovarstvu, hkrati pa bi tudi 
promovirali četrtno skupnost. En koledar stane 4 EUR.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/15: 
Svet ČS Rudnik  namenja sredstva v višini 400,00 EUR za nabavo koledarjev za leto 2010 
»podobe Barja«.  
 
Navzočih je bilo 11 članov. ZA: 9   PROTI: 2 
 
Sklep št. 5/15 je bil sprejet. 
 
D.) Predlog Aleša Vidmarja- izboljšanje čakalnice pri pediatru v ZD Rudnik; 
Prisotni so ugotovili, da predlog, da se nakupi LCD televizor, ne morejo izvesti v praksi, saj je osnovna 
oprema v lasti Mestna občine Ljubljana (popis osnovnih sredstev), hkrati pa tudi nimajo ustrezno 
planiranih sredstev v načrtu razvojnih programov.  
V razpravi je prišlo do ideje, da bi kupili darila za socialno ogrožene otroke ter osnovnošolske otroke, v 
okviru društev, ki so delujejo s četrtno skupnostjo. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/15: 
 
Svet ČS Rudnik  namenja sredstva v skupni višini do 3.500,00 EUR za nabavo novoletnih daril 
in sicer: 

- do višine  1.500,00 EUR za nabavo novoletnih daril otrokom in mladostnikom društev v 
ČS Rudnik, ki se ukvarjajo z vzgojo mladih; 

- do višine 2.000,00 EUR za nabavo novoletnih daril otrokom in mladostnikom socialno 
ogroženih družin.  

 
Navzočih je bilo 11 članov. ZA: 11   PROTI: / 
 
Sklep št. 6/15 je bil sprejet. 
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AD 6 

VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 
 
 
A.) Metodij Rigler je podal pobudo v zvezi z večjo nadzidavo v Šercerjevi ulici; 
Helena Židanek je povedala, da je investitor pridobil gradbeno dovoljenje, kar je potrdila soseda, ki je 
zaradi gradnje oškodovana. Ker je bil postopek pred drugostopenjskim organom že zaključen, je bila 
soseda  napotena k odvetniku. Svet ČS Rudnik v zadevi ni stranka v postopku in na rešitev nima 
vpliva. 
 
 
B.) Jože Kernc je podal pobudo za izvedbo predavanja na temo naravovarstva; 
V nadaljevanju je potekala razprava pričeta že pod peto točko dnevnega reda.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/15: 
Svet ČS Rudnik podpira predlog Jožeta Kernca v zvezi z naravovarstvenimi predavanji, vendar 
je potrebno ponudbo oblikovati za širšo javnost. Predavanje se izvede v naslednjem letu, Jože 
Kernc pa do takrat pripravi program  predavanja za širšo javnost. 
 
Navzočih je bilo 11 članov. ZA:11   PROTI:/ 
 
Sklep št. 7/15 je bil sprejet. 
 
Da bi na predavanje, ki bi potekalo v začetku prihodnjega leta, privabili čim širšo javnost, bi bilo dobro 
poslati čim več vabil, kot tudi napisati članek v Rudniški Četrtinki. 
 
C.) Naslednja (izredna) seja- informacija  
Naslednja seja bo 26.11.2009 ob 19. uri  v gostilni Jerinček na Jurčkovi cesti. 
 
D.) Prednovoletni bazar - informacija 
Dne, 4. in 5.12.2009 bo potekal Prednovoletni bazar v TPC Rakovnik na Dolenjski cesti 45. Četrtna 
skupnost bo pripravila ustvarjalne delavnice, društva bodo predstavila svojo dejavnost, svoje izdelke 
pa bodo ponudili učenci OŠ Oskarja Kovačiča, udeleženci ustvarjalnih delavnic ČS Rudnik in 
nekaterih društev. Sodelovali bodo: OŠ Oskarja Kovačiča, Društvo upokojencev Krim Rudnik, Kulturno 
prosvetno društvo Barje, Okoljevarstveno društvo Barjanski zmaj, trgovine in podjetja iz TPC Rakovnik 
itd.  
 
 
 
Zapisali: 
Maja Keržan 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
 
 
 


	ZAPISNIK 

